
Geachte gemeenteraad. 

 

Als bezoekers van de hoorzitting van 3-09-2018 willen wij, JH vd S en J vd S-S toch nog via 

deze weg een kanttekening plaatsen bij de stelling van VVN afd Dalfsen. Die suggereerde dat 

West de voorkeur had ivm de rondweg. Daar zouden de kinderen dan over heen moeten om 

naar school te gaan als er voor Oost gekozen gaat worden. Maar wat te doen met iedereen die 

naar de sport, zwembad en scouting willen/gaan? Die moeten dan net zo goed van West over 

de rondweg. Is het dan minder gevaarlijk? Hoe je het ook wend of keert, de rondweg zal 

telkens in beeld blijven als een obstakel die genomen moet worden. 

En met de toezegging van het CDA, tijdens de zitting verwoord door mevr. Schiphorst, dat de 

rondweg veiliger gemaakt gaat worden, maakt het volgens ons niet uit van welke kant de 

kinderen komen. Of dat nu voor school of sport is. 

We hopen dat de raad deze brief dan ook mee gaan nemen in hun besluit. 

 

We hadden uiteraard dit gisteravond tijdens de nabespreking kenbaar moeten maken aan een 

van de raadsleden, maar zoals zo vaak bedenk je dit thuis op de bank als je er over na gaat 

denken. 

 

Met vriendelijke groeten, 

H vd S 

J vd S 
 


